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Protokół nr 50/2022 Komisji Ochrony Środowiska 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Pomiechówek w dniu 12 

grudnia 2022 r. w sali konferencyjnej CIS. 

Przewodniczący Jan Drzazgowski otworzył obrady i przywitał zebranych. 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Artur Bonas TAK 

2 Teresa Cieślińska TAK 

3 Jan Drzazgowski TAK 

4 Andrzej Górecki TAK 

5 Grażyna Kiliś TAK 

6 Małgorzata Leszczyńska TAK 

7 Małgorzata Lewczuk TAK 

8 Andrzej Malasiewicz NIE 

9 Dorota Młyńska-Marcinowska NIE 

10 Zbigniew Pietrzak TAK 

11 Dariusz Radwański TAK 

12 Marcin Ruciński TAK 

13 Iwona Sagatyńska TAK 

14 Wioletta Śliwińska TAK 

15 Beata Wyszyńska NIE 

Lista obecności radnych i innych uczestników posiedzenia - w załączeniu. 

Ustalony porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Pomiechówek 

2. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na ZOZZ rok 

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu Gminy Pomiechówek, które nie 
wygasają z upływem roku budżetowego. 
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4. Omówienie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Pomiechówek z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

5. Propozycja ramowego planu pracy Rady Gminy Pomiechówek na 2023 r. 

6. Sprawy różne. 

Przebieg spotkania 

1. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pomiechówek 
2. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2022 rok 
3. Omówienie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu Gminy Pomiechówek, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

Opis punktów: 

Skarbnik Gminy Kamila Gronczewska omówiła kompleksowo wszystkie powyżej wymienione punkty. 

POinformowała, że zmiany do Uchwały Budżetowej na 2022 rok i zmiany WPF dotyczą przede 

wszystkim dostosowania planowanego wykonania w zakresie dochodów jak i wydatków na dzień 31 

grudnia 2022 r. oraz dokonania niezbędnych zmian w wykazie przedsięwzięć do WPF w roku 2022 i w 

roku 2023 tak, aby można było realizować założone zadania, zgodnie ze złożonymi wnioskami lub też 

planowanymi. 

Po stronie dochodowej: 

- zwiększa się część oświatowej subwencji ogólnej. Związane jest to z otrzymaniem kwoty z rezerwy, 

zwiększenie o 32 277,00 zł. 

Ponadto: 

- zwiększa się dochody w rozdz. 80101- szkoły podstawowe o kwotę 23 841,17 zł. 

Dokonuje się korekty dochodów na realizację zadania związanego z modernizacją oświetlenia 

ulicznego o kwotę 100,00 zł. Wynika to ze złożonego wniosku. 

Zmniejsza się plan w rozdz. 75618 o kwotę 90 000,00 zł tak, aby zbilansowała się strona dochodowa i 

wydatkowa. 

W wydatkach majątkowych proponuje się: 

- zmniejszenie o 249 392,00 zł. Zostały wprowadzone zmiany do załącznika inwestycyjnego. Chodzi o 

zmniejszenie w zadaniach dotyczących dokumentacji projektowej na budowę drogi Stanisławowo

łącznik z terenami inwestycyjnymi w Nowym Modlinie. Podzielona została tak ta kwota, aby zgadzała 

się ona z wykonaniem w roku 2022 i w 2023. Prace te będą kontynuowane. Zabezpieczone są one w 

dużym zadaniu, które dotyczy budowy łącznika. Koszty te będą obejmowały także pozostałą część 

wydatków dokumentacji projektowej. 

Ponadto: 
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- zmniejsza się plan przy zadaniu dot. opracowania koncepcji projektowej budowy obwodnicy 

Pomiechówka. To zadanie w części wydatkowej jest zrealizowane w roku 2022, co jest wykazane w 

uchwale budżetowej 2022 r. Wprowadza się go również do wykazu przedsięwzięć do WPF. 

Zabezpiecza się środki na kontynuację tego zadania. 

W rozdz. 75023 Urzędy Gmin, wprowadza się zmiany w kwocie 91 371,60 zł na podstawie 

planowanych zmian w terminach realizacji inwestycji. To zadanie planowane było do realizacji w roku 

2022 w związku z rozstrzygnięciem procedury przetargowej planowane wykonanie przypada na rok 

2023. Zamknie się w I kwartale 2023 r. Zadanie to dotyczy zakupu sprzętu komputerowego do Urzędu 

Gminy w związku z realizacją zadania dot. cyberbezpieczeństwa. To zadanie też zostało uwzględnione 

w wykazie przedsięwzięć do WPF. 

W rozdz.71004 - plany zagospodarowania przestrzennego, zmniejszenie środków na zadania zgodnie 

z zaangażowaniem do końca br. 34 994,45 zł, zwiększenie wydatków również związane z 

zaangażowaniem środków do końca br. O 112743,20 zł. 

Jeszcze korekta planu dotycząca zwiększenia środków na obsługę długu o kwotę 100000,00 zł , 

- w rozdz. 80101 szkoły podstawowe - 23841,72 zł. 

- w rozdz. dot. przeciwdziałania alkoholizmowi wprowadza się § 421 dot. zakupu materiałów. Zmiana 

ta nie ma wpływu na wynik budżetu. 

- Korekta w planie dot. zwrotu kosztów wychowania przedszkolnego na rzecz innych gmin o kwotę 

80000,00 zł 

- w rozdz. 915 oświetlenie ulic, placów i dróg, zmniejszenie środków na podstawie zaangażowania 

wydatków na dzień 31.12.2022 r. o kwotę 28 592,15 zł. 

- w rozdz. 995 zwiększenie planu wydatków na podstawie zaangażowania środków na dzień 

31.12.2022 r. o 10000,00 zł. 

Ponadto w WPF Gminy Pomiechówek wprowadza się do wykazu przedsięwzięć zadania dot. 

- zakupu sprzętu komputerowego na 2022 r. 8 610,00 zł, na 2023 r. 91 371,60 zł. 

- opracowanie koncepcji projektowej budowy obwodnicy 2022 - 9 840,00 zł, 2023 r. - 142 680,00 zł. 

Ponadto dokonuje się zmniejszenia limitu wydatków na zadanie dot. modernizacji i rozbudowy 

budynku użyteczności publicznej na potrzeby Centrum Rozwoju i Obsługi Inwestora. Wprowadzono 

jeszcze jedną poprawkę do tej pozycji, czyli aktualizację limitu wydatków na rok 2023. Zmniejszenie 

650000,00 zł do 300000,00 zł tak, aby uwolnić wkład własny gminy Pomiechówek, ponieważ to 

zadanie nie będzie realizowane i zostanie zamienione na zadanie dotyczące budowy dróg na terenie 

gminy Pomiechówek. Środki, które były zabezpieczone na poprzednie zadanie zostają przesunięte na 

zadania, które będą realizowane w r. 2023 . 

Proponuje się też wprowadzenie uchwały dotyczącej wydatków budżetu gminy Pomiechówek, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego. W związku z realizowanym zadaniem dot. budowy sieci 

kanalizacyjnej na terenie Gminy Pomiechówek to zadanie już jest w 75% zrealizowane, w związku z 

koniecznością otrzymania niezbędnej dokumentacji do tego zadania i przedłużaniem terminu 

odbioru tej dokumentacji zachodzi konieczność zachodzi konieczność zrealizowania tych wydatków 

w ramach wydatków niewygasających czyli kwota 102 082,89 zł zostanie przekazana na wydzielony 

rachunek gminy dot. realizacji wydatków niewygasających i w roku 2023 do 30 czerwca zostaną one 

zrealizowane. Jest to korzystna forma, bo nie trzeba wprowadzać tych zadań znowu na rok 2023 do 
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budżetu i do WPF. To zadanie jest realizowane w 100% z udziałem dodatkowych środków, które 

Gmina otrzymała w 2021 r. na realizację zadań kanalizacyjno - wodociągowych. Te środki zostaną z 

dniem 31 grudnia przekazane na wydzielony rachunek, z którego następnie w roku 2023 wykonawca 

otrzyma wynagrodzenie po zrealizowanym zadaniu. 

Pytań, uwag do przedstawionych projektów uchwał nie zgłoszono. 

4. Omówienie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Pomiechówek z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

Opis punktu: 

PrOjekt uchwały omówiła Kierownik OPS Grażyna Drzazgowska. 

Poinformowała, że w dniach od 22 listopada do 06 grudnia 2022 r. odbyły się konsultacje dot. 

rocznego programu współpracy Gminy Pomiechówek z organizacjami pozarządowymi na rok 2023. 

Program był wywieszony na tablicy ogłoszeń oraz na stronie internetowej Gminy Pomiechówek. Nie 

wpłynęła żadna uwaga do tego Programu w związku z po9wyższym zostaje przekazany pod obrady 

Rady Gminy Pomiechówek. Program zawiera postanowienia ogólne, cele szczegółowe, zasady 

współpracy, zakres przedmiotowy, formy współpracy, priorytetowe zadania publiczne, okres 

realizacji, czyli od 1 stycznia 2023 roku do 31 grudnia 2023 roku. Także sposób realizacji, wysokość 

środków planowanych na realizację programu, sposób oceny realizacji programu, informację o 

sposobie tworzenia programu oraz o przebiegu konsultacji, tryb powoływania oraz zasady działania 

komisji konkursowych do opiniowania ofert w otwartych konkursach ofert. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

5. Propozycja ramowego planu pracy Rady Gminy Pomiechówek na 2023 r. 

Opis punktu: 

Radni zapoznali się z propozycją ramowego planu pracy Rady Gminy Pomiechówek na 2023 rok. 

Pytań, uwag, propozycji nowych tematów nie wniesiono. 

6. Sprawy różne. 

Opis punktu: 

Radna Iwona Sagatyńska zapytała o kwestię obwodnicy, czy są założenia i plany co do wytyczenia 

przejścia w Stanisławowie, bo były plany, że gdzieś w połowie wsi miałaby przechodzić ta obwodnica. 

Wójt Dariusz Bielecki poinformowała, że jest planowana w Stanisławowie od drogi krajowej przez 

teren wspólnoty wsi przy hydroforni. Miejsce to precyzyjnie zostanie ustalone po uzgodnieniu z 

GDDKiA. 

Radny Andrzej Górecki zapytał o uzgodnienia w GDDKiA w sprawie lewoskrętu w ul.Nasielskiej. 
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Wójt Gminy Dariusz Bielecki odpowiedział, że zostały wysłane pisma do Powiatu i do GOOKiA, 

jeszcze nie ma odpowiedzi. 

Radna Iwona Sagatyńska zapytała, czy z Policji przyszła odpowiedź nt. bezpieczeństwa po wyłączeniu 

oświetlenia ulicznego w nocy. 

Radny Dariusz Radwański poruszył temat nowej kładki w Kosewku. Zawnioskował o zabezpieczenie 

kładki przed wjazdem na nią quadami czy innymi pojazdami. 

Radny Artur Bonas powiedział, że coś takiego powinno być też zainstalowane przy dworcu PKP w 

Pomiechówku, bo ludzie wychodząc z dworca bezpośrednio wchodzą na wejście dla pieszych. 

Wnioskował o to, żeby zrobić jakiś spowalniacz, bo jak pociąg przejeżdża to samochody ruszają. 

Radna Małgorzata Leszczyńska przed przejściem dla pieszych na ulicy Wojska Polskiego jest duży 

niewidoczny dół, wystąpiła w kwestii jego usunięcia. 

Radna Teresa CieśJińska mówiła o odśnieżaniu dróg, odcinek od PGR Nowy Modlin do Stanisławowo 

ciężko przejechać. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokołowała: 

r 
iny ikadr 

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska: 

Teresa 
Iwona Sagatyńska 
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